
 

R O M A N I A 

COMUNA DANCIULESTI 

CONSILIUL LOCAL DANCIULESTI 

JUDETUL  GORJ 

 

  PROCES  -  VERBAL, 

 

 Incheiat astazi, 30.06.2025, în ședinta ordinară  a Consiliului local Danciulesti, 

judetul Gorj. 

 Sedința este deschisă de dna. Dascalu Elena- Mihaela, președintele de sedință, 

care arată, că,  prin dispoziția nr. 93 din 23.06.2025, emisă de primarul comunei 

Dănciulesti , a fost convocat și s-a întrunit în sedința ordinară, publică, Consiliul local. 

 Sunt în sală 11 consilieri:  Andronescu Ion,  Dascalu Elena –Mihaela, Dumitrascu 

Elena -Loredana , Sanfira Mircea Costinel, Pauna Nicolae, Nitoi Marin(online), Tarziu 

Alexandru(online), Mohor C-tin Cristian, Popescu Ion, Seclăman Alin- Ilie, Vîrtejaru Ion 

            La sedință  mai participă salariați ai primariei și alți cetățeni . 

Conform  prevederilor Legii administrației publice locale,  urmează să aprobăm procesul 

verbal al ședinței anterioare.  

            Dacă, domnii consilieri au contestații la continutul procesului verbal. 

 Supun la vot procesul verbal.  Cine este pentru ? Contra ? Abțineri ? Votat  cu 11 voturi.  

Dl Presedinte prezintă ordinea de zi: 

1.Proiect de hotărâre  privind  aprobarea cuantumului  ajutorului financiar pentru 

cheltuielile de înmormântare   

2. Diverse. 

 Dl Presedinte: ;Se supune la vot ordinea de zi. .  

 Cine este pentru ? Împotrivă ? Abţineri ? 

   Se aprobă cu 11 voturi pentru,,. 

Dl.Primar Dumitra-Bădescu Marius- prezintă Proiect de hotarare privind aprobarea 

cuantumului  ajutorului financiar pentru cheltuielile de înmormântare   

Discutii...................... 

Dl.Presedinte :,, Supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată ? 

            Cine este pentru?              Contra?                          Abtineri? 

Cine este pentru?              Contra?                          Abtineri? 

Aprobat cu 11 voturi pentru. Împotrivă ............, voturi  – abținere 

 

DIVERSE :  

Dl. Popescu Ioan-Mihai- am depus proiect pentru biserica monument istoric la București, 

dar cred că  nu sunt bani anul acesta, iar acoperisul este terminat să facem ceva pentru că 

intra apa, trebuie  pus o prelată peste acoperis. 

Dl Primar Dumitra-Bădescu Marius –făcută o analiza si punem mână de la mână și luăm 

o prelată 

Dl Alin -Ilie Șeclăman-legat de soproanele de la biserica Hălăngești că tot este parintele 

aici, bagat un utilaj să nivelăm, adus un tomberon  acolo . 

Dl Păuna Nicolae- trebuie adus un tomberon mic 



Dl Alin -Ilie Șeclăman-legat de lemnele uscate din Aninoasa facută o sesizare  la OS 

Hurezani, legat de DJ 652 Dănciulești – Bălcești, am vorbit cu cei de la Primaria 

Ghioroiu și au zis  ca ei se ocupa de partea lor dar trebuie bagat si la noi un tracăr. 

Dl Dumitra –Bădescu Marius – referitor la lemne oameniă îsi pot face cereri pentru 

marcare , cu drumul noi am făcut sesizare cu semnături cu poze, filmare demersurile sunt 

făcute catre Consiliul Județean Gorj, eu nu am promis nimic, |DJ nu e de competența 

noastră. 

Dl Andronescu Ion- făcută si o adresă din partea Consiliului Local . 

Dl Alin -Ilie Șeclăman-legat de ferestrele de la scoala Dănciulești ? 

Dl Dumitra –Bădescu Marius-acela este un proiect la final  va prezenta documente ce 

trebuie legate de materiale, este o expertiză tehnică și s-a spus clar ca tâmplaria nu se 

recuperează pentru ca are 18 ani, daca era eficienta o recuperam. 

Dl Alin -Ilie Șeclăman- 360 mii de euro e putin ? 

Dl Dumitra –Bădescu Marius-acela afost costul proiectului in care trebuie să ne 

încadrăm, e proiect pe fonduri neramburabile daca nu se făcea nu era bine, numai facem, 

a fost un proiect cu aprobarea dumneavoastră. 

Dl Alin -Ilie Șeclăman-legat de locuinta lui Păunescu, îl dati afară ? 

Dl Dumitra –Bădescu Marius-  a avut contrat pana în 2024, două apartamente ne trebuie 

pentru primărie, Păunescu are casă pe numele fetei  în Dănciulești, vine de doua ori pe  

an aici. 

Dl Alin -Ilie Șeclăman-pe cei de la ajutor social îi putem lua la adunat gunoaie ? 

Dl Popescu Ion- stabiliti punctele si mergem. 

Dl Mohor Constantin –Cristian- cat a fost factura la piatra anul trecut si anul acesta, care 

este comisia , vrem să se vadă, drumurile sunt aceleași pe care noi le faceam cu 100 mii 

lei ? 

Dl Dumitra –Bădescu Marius-  anul trecut 300 mii lei   si anul acesta 500 mii lei, bani 

alocati de Consiliul Judetean pentru drumuri  sau facut pietruiri la drumuri și reparati cu 

asfalt.Comisia e formata din Dascalu Liviu, Zamfir |Ioana si Joita Marius  

Dl Seclăman Alin-Ilie –listele cu asistenții personali ? 

Dl Dumitra –Bădescu Marius- vi sus și le poți vedea. 

Dna Presedintă - Urmează un nou presedinte de sedința, propuneri  

Dna.Dascălu Elena -Mihaela    -conform graficului urmează dna Dumitrașcu Loredana  

Supun la vot  ?Cine este pentru?              Contra?                          Abtineri? 

Aprobat .....11...voturi pentru.Impotriva ................ 

 

Dl Presedinte: ,,Lucrările  ședinței  sunt declarate închise,,  

Drept, pentru care, se încheie prezentul proces verbal. 

 

PRESEDINTE DE SEDINTA                 SECRETAR GENERAL  

 Dascalu Elena -Mihaela            Popescu Ana 

                                                                                                                                                                                                                                                                

 
 

 

 

 


